
Z A P I S N I K

22(IV) za.ledničk# e.1ednice Opštinekog vi.leća i Vi.ieća radnih 

zajednica Skupštine opštine Ban.la Luka održane u srl.1edu 8. 

Jula 197o.godine u Vilećnici Doma kulture.

» Početak s.iednice u 9 časova

S.lednici preds.ledava Živko Babić preds.iednik 

Skupštine opštine Banja Luka.
Zapisnik vodi : ćuković Anita - stenograf S.O.

ŽIVKO BABIC

Otvaram 22 za.ledničku s.1ednicu Skupštine opštine ,konstatu.1em 

da s.lednici prisustvule 89 odbornika ,ргеиа tome dovol.ian 

broj da bi se mogle donositi punovažne odluke.

. Predlog dnevnog reda ste primili.Predlaže se dopuna dnevnog

reda
-w

1. Pri.iedlog Odluke o naknadi za nepriznato uzurpiraeo zenl.1l- 

šte društvene svo.Hne za 197o.godinu.

2. Pri.1edlog R.1ešen.1a o raspisivan.lu izbora za izbor članova 

Radničkog savleta Zavoda za studile i pro.1ektovan.1e,

3. Pri.1edlog R.1ešen.1a o iznjeni R.1ešen.1a o izboru sudi.la porot- 

nika.
4. Pri.1edlog R.1ešen.1a o izm.ieni Riešenia o imenovaniu Komisiie 

za pomoć vlasnicima srušenih stambenih zgrada.

5. Pri.1edlog R.1ešen.1a o obrazovaniu Komisiie za povlačenie 

granične liniie izmediu šuma i šunskog zemliišta s iedne 

strane i polioprivrednog zenliišta s druge strane.

6. Pri.1edlog riešenia o imenovaniu predstavnika Skupštine 

opštine u :

a)sav.1et Zavoda za neđicinsku rehabilitaciiu,
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b) sav.1et Međicinske škole,

c) Sav.1et Centra za atručno obrazovan.le kadrova,

d) Sav.iet Profesionalnog vatrogasnog voda.

7. Pri.ledlog R.lešen.ia o poetavl.1en.1u građevinskog inepektora*

Otvaram pretres po ovako predloženom dnevno* redu s dopunama.

Ima li prim.ledbi? Konstatu.lem da nema.Usva.1a se pređloženi 

dnevni red kako glasi t

1. a)Rezultati poslovanja po završnim računima za 1969.

godinu radnih organizaci.ia iz neprivrednih d.lelatno- 

sti Opštine Ban.1a Luka,

b) Analiza o rezultatima poslovan.la privrede po završnim 

računima za 1969.godinu °pštine Ban.1a Luka.

c) Informaci.1a o kretan.lu privrede Opštine Banja Luka 

za period .lanuar - april 197o.godine.

d) Rezoluci.1a o razvoju opštine Ban.ia Luka u 197o.scodini.

2. Pri.iedlog Odluke o izm.leni Odluke o propisivan.lu m.lera 

đruštvene kontrole ci.lena.

3. Pri.1edlog Odluke o izgradn.1l , upravljanju, korištenju

i održavanju skloništa za zaštitu i spasavan.ie stanovni- 
štva i materi.lalnih dobara.

4. Pri.iedlog Ođluke o izmieni Odluke o korišten.lu putnič- 

kih automoblla i drugih vozila.

5. Bri1edlog Odluke o naknadi za nepriznato uzurpirano ze- 

ml.Hšte društvene svoline za 197o.godinu.
6.
a)Pri.1edlog Zakllučka o pregledu Statuta Zavoda za 

studijie i pro.1ektovan.1e Ban.ia Luke
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b) Pri.leđlog R.1ešen.1a o raspisivan.1u izbora za izbor

članova Radničkog savjeta Zavoda za studile i prolekto- 

van.1e Ban.la Luka.

7. Pri.ledlog R.1ešen.1a o izm.ieni R.lešen.ia o izboru sudi.la 

porotnika.

8. Pri.iedlog r.lešen.ia o izm.ieni R.1ešen.1a o imenovaniu 

Komisile za pomoć vlasnicima srušenih stambenih zgrada.

9. Pri.ledlog RJešen.la o obrazovan.lu Komisi.ie za povlačenle 

granične lini.ie izmed.lu šuma i šumskog zeml.lišta s .1eđne 

strane i pol.loprivrednog zeml.1išta s druge strane.

10. Prjjedlog R,1ešen.1a o imenovanju predstavnika Skupštine 

Opštine u:

a) Sav.iet Zavoda za medicinsku rehabilitaciiu,

b) Sav.let Medicinske škole,

c) Sav.let Centra za stručno obrazovanie kadrova,

d) Sav.iet Profesionalnog vatrogasnog voda.

11. Pri.ieđlog R.1ešen.1a o nostavl.ien.1u građevinskog inspekAra

12. Pri.ledlozi zakl.lučaka o odobren.lu stalnih lokacila za 

izgradn.lu ob.lekata.

LAZAR MALEŠRVIĆ

Što .1e sa amandmanom ko.1i sam podnio pred Setiri dana Sekretari- 

.1atu za skupštinske poslove? ^a sara to predao da bi odbornici 

danas na skupštini o tome mogli disktovati.

ŽIVKO BABIC

Drugovi su rekli da će u toku s.lednice dati odgovore na io , 

pošto momentalno drugovi nisu tu ko.1i treba da dadu odgovore, 

ako ne stignu do kra.la s.lednice ,onda ćemo za lo tak dana imati 

ponovno Skupštinu i onda će biti dati odgovori.
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Pošto vi pvi ?• spremate za godišn.1e odmore »zaraolio bih 

sve odbornik« da dadu adresu gd.1e će biti za vri.leme odmora. 

Molio bih drugove ko.li budu ovd.le u Ban.la Buei da se odazovu 

pozivu na s.lednicu da bi ipak imali kvorum.

Pošto .1e ova.1 drievni red usvo.1en,molio bih drugove da vodimo 

raćuna prilikom diskusi.1e,pošto zakazani poslovi izisku.lu 

da bude s.lednica završena do 13 ćasova.

Stavl.iam na glasan.1e zapisnik sa 21(IV) za.ledničke s.lednice 

održane 22.VI.7o.g.

Suljo Begović, Adamović Nada i Krutović Mato pravdaiu odsustvo 

Erceg kaže da .1e bio prisutan na sjednici.Lučić Tomo tvrdi 

da ni.1e primio materiial ni poziv za sjeđnicu.

Šivko Babić

Drugovi, nemojte u ovo.1 situaci.ii u ko.io.1 se nalazimo da 

dođemo u nezgodnu situaciiu da u novinama piše Opštinska 

skupština nema kvorum.Ta pitania oko sistemskih m.lera treba 

da se privedu kra.lu , nemoite da nanravimo grešku.

Da uvažimo sve isprike da se drugovima opravda, ali da se na 

siednice dolazi redovniie.

Usvaia se zapisnik sa 2l.s.1ednice Skupštine opštine.

AdA.

ŽIVKD BABIĆ

Predlažem da se poslovi pod

a)Rezultati poslovania po završnim računaima za 1969.godinu 
radnih organizaciia iz neprivrednih dielatnoeti Opštine 
Bania Luka,
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b) Anallza o rezultatlma poslovan.ia privrede t>o završnim ra- 
cunima za 1969.godinu Opštine Ban.ia Luka,

c) Inforeaci.ia o kretan.iu privrede Opštine Bsn.la Luka za 
period .ianuar -april 197o. podine,

d) Rezoluci.ia o razvo.iu opštine Ban.la Luka u 197o.godini.

tretiraju pod Jednom .iedinstvenom taškom.

Ri.ieš da.iem drugu 

DŽAVIDU GUNIĆU

Pred sobom imate materi.ial ko.1i govori o poalovan.lu radnih 

organizaci.la ,u privrednim i neprivrednira organizaci.lama , 

industri.1l 6 poslovan.1u za 4 m.leseca i pri.1edlog Rezoluci.le 

o razvo.lu opštine Ban.la Luka za 197o.godinu.Svi materi.iali 

razmatrani su na odgovara.lućim sav.ietima Skupštine opštine i 

na za.iedniškoj sjednici pozitivno su proc.1en.1eni.Sve cifre 

ko.1e su tu iznesene »uvažava.iući .sve momente ko.1i mogu da 

utiću na n.1ihovu oc.ienu u ovo.1 godini.Na današn.1o.1 s.lednici 

raspravllamo ,iako su bili materi.lali pripreml.1eni za kra.1 

ma.1a m.leseca, molim da se ovo uvaži, isto tako bi molio da 

se vodi računa o tome da na tim raateri.lalima ima.lu razna upo- 

zoren.la na nekima piše za internu upotrebu a na nekim pov.le- 

rl.livo i da se o tome vodi računa.Mi smo ovaj materi.1al mogli 

razmatrati rani.le, sada ,1e stan.le đru^ači.le u odnosu na 

msteri.lal »odnosno na podatke o kretan.lu privrede za 4 m.1e- 
seca,mnogo ne bi značilo da smo imali maj m.lesec a za .1uni 

nije bilo moguće đati.MieMra ovo što ima da .1e sasvim dovol.lno, 

Imali smo dosada diskusi.1a na osnovu razvo.la Ban.ialučke opšti- 

ne , a pri.le m.lesec dana smo uveli Privremeni program radova. 

Rezoluci.la ko.1u imati .1e konkretizaci.la za ovu godinu,to .1e 

sastavni dio dokumenata.Podatci izneseni i |Ж*Мх*гГжн*а predvi- 

đmnia iznesena u Rezoluci.H bazira.iu se na podatcima i predvi- 
đaniu radnih organizaci.la i drugim programima naših službi.
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Treba biti oprezan u n.iihovom korišten.iu, .ier su dosadašn.le 

analize pokazale da posto.ii velika oecilaci.ia u n.iihovi* 

nivoima postizan.ia.Osnovna preokupaci.la naše aktivnosti do 

kra.ia godine , ko.ia se vidi iz Rezoluci.ie , treba da bude 

na realizaci.ii Privremenog programa obnove Ban.ialuke, na 

izradi programa obnove i razvo.ia sredn.iorošnog programa.S 

tim u vezi radi se program obnove , ko.ii će tra.iati duže.

To .ie fizički i ogroman zadatak skopčan s nizom teškoča, 

pogotovo kad nemamo odgovore na niz pitan.ia ko.ia su neophod- 

na, da bi mogli imati sigurna gledan.la u perspektivu razvo.ia, 

Obzirom da ste dobili materi.ial i da ste ga sa pažn.iom pro- 

učili, ne bi hteo da govorim i ponavl.iam podatke ko.1i su 

tu već dati.Ukazat ću na neke ćin.ienice.Većina radnih organi- 

zaci.1a za 9 m.leseci prošle godine postigla .1e rezultate ko.1i 

su dostigli rezultate poslovan.ia iz 1968.god.Prema tome zeml.io- 

tres .1e zaustavio .iedan snažan razvo.1 posebno privrede Ban.1a- 

lućke.Nakon zeml.iotresa napori radnih l.ludi u radnim organi- 

zaci.iama bili su veliki i radili su pod teŠkim uslovima i 

opasnim uslovima.Da ,1e to pokazalo velike rezultate i da su 

ti napori ućin.ieni, da su gubitci po završnim raučnima nezna- 

tn* štete , da ,1e to man.le, da su mogli biti veći nego što 

se moglo predpostaviti.Povezivaiući se s rezultatima za prva 

četiri m.ieseca ove godine može se konstatovati da su postig- 

nuti veliki rezultati, s napomenom , da Dostoie snažne osci- 

laci.le, .1er se postiže u uslovlma sanaciie, radi se u podbo- 

čenim halama i prodavnicama gd.1e su teški i vrlo često zasta- 

nu popravliene mašine, ko.ie mogu da utiču na dnevni,m.1esečni 

plan, da bude različit od predhođnog, zbog toga ie ovo upo- 

zorenie o korišten.iu materi.1ala.Vi ste vid.ieli iz podataka 

da ie promet snažan porast s ma.iem m.iesecom oko 7o % iznad
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prošlogodišn.leg u istom periodu.Tu .1e osnovni uzrok: oštečenost
građevinskih ob.iekata i imovine i potreba da se oni obnove

kao i posp.1ešivan.1e s kreditima ,novčanim pomoćima .Gradevi-

narstvo,saobraća.lne usluge su postigle znatni.le rezultate.

U industrili je najteže stan.1e.Tu su oscilaci.le na.lviše.

Ifeke radne organizaci.le su dostigle i do 9o % , a neke radne

organizacije neće moći ni do kra.la godine dostići vri.lednost

proizvodn.le prije zemllotresa ( Celuloza »Vitaminka ,Glas,

Rudi Ča.1ave i neke druge ) a rudnik mrkog ugl.la neće ni

odpočeti proizvodn.lu , a to ,.1e znača.1no u našim uslovima.

U dosadašn.lim rezultatima ulažu se maksimalni napori da se

škole pripreme makar s zakašn.1en.1em za nastavu, zdravstvo

da se bol.lim privremenim smješta.1em ri.leši i sve skupa kad

se poetro.H , ovi rezultati bi , obzirom na pokazatel.le,

prikazali znatno zaosta.1en.1e u industri.li , obzirom da smo ima-

li vrlo brz rast ,proces zaosta.1an.1a .1e oko Зо % .Osnovni

zadatci u ovo.1 godini bili bi sanaci.la predviđenih ob.1ekata

u programu rada za ovu godinu , po prioritetima za ko.1e smo

se opredjelili( stanovan.le,škole ,zdravstvo,privreda.Inteziv-

nim radom na izradi plana obnove, uz učešće svih struktura ,

strukovnih udružen.1a , za ko.1a moramo da kažemo da su zaka-

zala i da nisu u puno.1 m.leri odgovorila Skupštini opštine

da ee angažu.lu ( DIIT-, D Pravnika i ekonomista i dr )
Naša pašnja u izradi programa sredn.loročnog programa obnove, 

trebati
neće biti zbir svih planova oblasti, već da to bude stvarni 
izraz naših mogućnosti maklađeno s potrebama razvo.la u nared- 

nom periođu.Današn.la Rezoluci.1a,predlog Kezoluci.le, ona .1e 

sastavni dio ovih programa ko.1e smo dosada razmatrali,zamen.1u- 

.1e rani.li društveni plan ko.1i .1e Skupština-opštine donosila.
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Mi bi u oviro mširn odnosima posebnu pažn.lu trebali da цвије- 

rimo i da imamo or.1entaci.1u da stvaramo uslove, da se impro- 

vizaci.1e ko.1e smo stvarali u raznim oblas’tima ,zam.1enlmo 

tra.lnim ob.1ektima,jćako bi bili što rnan.1l gubitci krajem 

godine.Na toj realizaci.ii da nastoiimo.
Skoro kompletna trgovina .1e podbošena,dosta ob.1ekata nismo 

rušili ve<5 smo ih sanirali obzirom na potrebe,morali bi i 

dal.ie imati ova.1 postupak .Veđ od zeml.lotresa smo pred otva- 

ran.lem nekoliko novih objekata ,novih tržnlca ( super market) 

Jeđan će biti na Bulevaru (PIK M.Sto.ianović ) i drugi na 

Me.ldanu , kao i izmedjiu dva nebodera otvara se prodavniea •

" Kra.Hna uzor " i "Velepromet" itvara.lu lo prodavnica širom 

opštine , to <5e uveliko popraviti situaciju i omogueiti da 

se pristupi sanaci.li objekata,odnosno rušen.1u, da građani ne 

os.lete mnogo u tom smislu.Na .1edno.1 od prošlih s.lednica raz- 

matrane su ci.lene građevinskom materi.lalu, kao i sdgliddavan.le 

situaci.le kritičnog građevinskog materi.1ala,0snovaaa 1e komi- 

si.1a koja če ispitati stan.le i ko.ia će pripremiti informaci- 

iu za vi.1eće radnih zajednica i preds.iednika opštinskog sin- 

dikalnog vi.1eća,Komisi.1a ie završila rad i dobit će se zakl.iu- 

čci u Vi.leću radnih zaiednica.Komisiia radeći na izradi anali- 

ze i sagledavaniu uzroka u snabdievaniu građevinskim materi- 

ialom, konsultovala se s proizvođačima i ugovorila što se 

moglo ugovoriti.Kaša pažnia .1е bila posvečena prvenstveno 

na kritične materiiale.Boravili su ovdie predetavnici proizvo- 

đača i mi smo regulisali naše potrebe i dinamiku pristizania 

materiiala.Za betonsko želiezo da se uzme iulska dinamika 

a da se namirl iz uvoza doda dio na ime teškoča ,tako da 

bi za Ш  kvartal dobili.Direktor Zenice ie uzeo na sabe da 

se lično angažuie oko toga .Predstavnici "Dalmaciia cement" 

sa niima .ie ugovoreno da za Ban.1a luku bude lo.ooo t .Mi
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c.1enimo da .1e to dovollno i tu će se intervenieati s određe- 

nim količinama iz uvoza. Stupili smo u kontatk s predsjedni- 

kom ^epubličke privredne komore i on .1e uzeo na sebe da se 
obezbledi dovollno vagona ko.li su u ovom momentu potrebni 

za snabd.1evan.1e Ban.la luke.Mi se nadamo#da ne bi sm.lelo da 

bude problema dal.le u ovom snabdlevanju kritičnim građevin- 

skim materi.lalom. Mi smo uputili piema ostalim proizvođačima 

građevinskog materijala # da svo.lu dinamiku podese prema 

našim potrebama.

Vi ste vid.leli da se u rezoluciji predviđa.lu veliki rezultati, 

skokovi ko.1i su veliki.Tu se radi o novim kapacitetima ko.1i 

če da prorade u ovo.1 godini.Dal.1e če se tražiti ozbiljni 

napori u radnim organizaci.lama i da treba podesiti godišn.le 

odmore kako na.1bol.1e odgovara radno.1 organizaci.H i .1oš više 

povečati aktivnost.^ašu pažn.lu treba u aktivnosti posvetiti 
i integraci.1 i, .1er ona bi r.lešila mnoge probleme.Mi smo o 

tim pitan.iima govorili # naša zalagan.ia moraju da budu na 

nivou opštine, regiona i republike.M0ramo kmristiti priliku 

da u sanaciji ulažemo u za.ledničke ob.lekte #gd.1e ,1e to moguće, 

Imamo već rezultata kao što ,1e ”Trudbenik # raislim da to može 

i trgovina.^ašu pažn.1u treba da usm.lerimo i na kadrove, pogo- 

tovo u ovo.1 situaci.ii kad .1oš nisu riešene sistemske miere. 

uskoro ćemo znati i stanie stanova i to će doprinieti iedno.1 

sigurnosti u obezbeđivaniu kadrova.Iosebno kad izradimo sred- 

n.ioročni plan moramo učinit napore da pređvidimo i potrebe 9

da ih definišemo u detalie i profile kadrova i metode kako
da se do n.1ih dođe i či.1a se pomoć u tom pravcu traži.

Moramo izdvaiati dio sredstava za stipendiie i kredite koii

se daiu za doškolovanie, da se u ovo.1 godini stalno intezivno

radi na tehničko.1 pomoći ,či.1a će realizaciia početi u idučoi
na

gođini.Neki su proiekti prihvačeni # kao i zalaganim na
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razvi.1an.1u službi i našim angsžovanlima iz sređstava iz fon- 

dova za naučnu d.1elatnoet.Več duže vremena su teškoče, to nas 

ne bi s*.1elo obeshrabriti, moramo učiniti sve , više nego do 

sada, da se na realizacili naših programa »r^dova više angažu- 

,1emo da budemo uporni.ii da se ne bi reklo da nismo učinili dovo- 
l.1no napora.Misiin d0 nismo učinili dovol.lno napora u oriku- 

pl.1an.1u sredstava iz đruglh izvora, treba više se angažovati 

na tim poslovima.Pond za obnovu ,1e usvo.lio stavove da ргема 

onima ko.ii ne mogu da pribave ta sredstva ,posebno za ovu godi- 
nu, i s tim u vezi da se učestvu.le s kamatama i ostalo.

Još lednom da se ide na meksimalnu štedn.lu.Na kra.lu molim 

Skupštinu opštine da usvo.1l ovu politiku ,posebno Rezoluci.lu

0 radovima i da našu pažn.lu posvetimo posebno tom materilalu, 

da se predlože dopune i izm.1 ene kolike se smi.le.

JANJIĆ SDK

Ja ne biPgSiMr^*C podatke iz materi.iala ko.1i su dati ,već bi 

želio da iznesem probleme,ko.ii su vezani za izvršenle našeg 

programa obnove i izgradn.le Banla^uke.Nmime, poznato .1e, da se 

odmah nakon prilaza obnovi Ban.1a Luke polavio niz potreba i 

vezi zakonskih propisa ko.1e regulišu poslove sredstva radnih 

organizaci.la »investicionu izgradn.lu ,lične dohotke i t.d.

Ove godine a posebno posli.le podnošenla završnih računa r^dnih 

organizaci.ia ,.1avio se niz problema: oko isplate ličnih dohodaka, 

naročito za radne organizaciie ko.1e su poslovale s gubitkom^

u vezi polagan.ia garantnog iznosa od lo %,problem oslobađania 

plačan.1a doprinosa 4o %, kada se radi o prelesku uređala s 

tečnog na čvrsto gorivo ,iznosi na izgradniu administrativnih

1 upravnih zgrada i t.d. Oenovna privredna komora,Kreditna banka 

organi opštine za privredu i finansi.le i Služba đruštv^nog

kn.ligovodstva dali su pri.ledloge da ве izmlne Zakonski propi- 
si, da se to izb.legne za Ban.lalučko područ.1e,da se ta Odredba
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ne prim.1enju.l6 dok traje ovakva eituacija.Ti materijali su 

mnogima od vas poznati i upučeni su Saveznim organima ргеко 

Komore i Sekretarijata za finansije, medjutim, do danas nije 

ništa rješeno.Zbog toga ovo pitanje za nas ,kao službu 

D.K. mislim i za radne organizacije u cjelini i S.O. smatra 

da predetavlja poseban problem,jer ukoliko bi se ti propisi 

primjenili kako glase »nastala bi teška situacija za pojedi- 

ne radne organizacije.Ne bi nabrajao o čemu se sve radi,ali 

bi predložio Skupštini opštine da đonese zaključak.

Da se stavi u zadatak odgovarajučim organima ( upravi finan- 

sija) da se ukaže našim drugovima pnslanicima da ovo pitanje 

ubrzaju putem odgovarajučih organa u Republici i |ederaciji • 

Odredene stvari pe mogu tolerisati do izvjesnih granica ,ali 

tako dalje ne može ići.Međjutim, sigurno da ukoliko Zakon 

ostaje na snazi i ne bude se menjao da se mora primjenjivati.

To je obbiljan problem za opštinu kao cjelinu.

Također još jedan problem,ko.1i je znatno manji , a to je 

pitanje sanacionih programa.Ima radnih organizacija које su 

poslovale gubitkom u prošloj godini.Postoje propisi kakve 

mjere treba da se poduzmu u odnosu na takve radne organizacije. 

Ja ne ulazim u to, jer nisu i mjere zakonske oropisane.Ti 

gubitci su uglavnom potekli od indirektnih šteta.Po tim pro- 

pisima radne organizacije su dužne da podnesu rsanacione 
programe.Da li eu razmatrale kod organa Skupštine opštine, 

oni su bili dužni da iznose te sanacije prijave SDK.

Molio bih da se po tom problemu donese zaključak.

3)Jedan od osnovnih pitanja je pitanje Zakona o investicionoj 

izgradnji.To je složena materija u sadašnjim uslovima,obzirom 

na situaciju i teškoče s kojima se borimo.P^stavlja se pitanje 

dokle se može.Mi znamo da veliki broj radnih oganizacija 
gradi i adaptira se , a o tome mi nemamo kod nas nikakvih
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evidencija.Uopšte se ne pri.1avl.1u.1u ti radovi.Po ovom pitan.lu 

^kupština opštine treba da zauzme svo.1 stav,ne bi želio da 

dođe do nekih komplikaci.1a f1er mi moramo da pratimo sve to 

i da izvršavamo što naa propisi nalažu.

Nn kraju da napomenem u vezi radne organizaci.le "Jelšingrad". 

Zelim da kažem u vezi date napomene od strane naše.Oni su 
imali gubitak.^onstatovano ,1e da 1e dobrim di.lelom tome dopri- 

n.1ela velika odsutnost radnika( bolovan.la,plačena i neplačena 

odsustva i t.d. ) Naša služba .1e možda preoštro oc.lenila to 

i zato ovom prilikom želim da upoznam odbornike da .1e stan.1e 

nešto drugači.1e da ni.1e kako ,1e izneseno u našo.1 napomeni.

LOLIĆ

Želim da naporaenem da tih 6,5 miliona gubitaka što su ovd.le 

prikazani da će se u sadašn.lem obračunu sanirati.

Komisi.la za urbanizam po pitan.lu sanacionih pro.iekata ne zas.le-

da i ne r.lešava .Mi svaki dan ops.ledamo službu.Dolazimo u 

nezgodnu situacilu ,vri.1eme prolazi a naše potrebe se ne mogu 

ri.1e šiti.Predlažem da odredena služba orimi na eahnje.

Što se tiče ostale informaci.le uredu .ie i što .1e drug Džavid 

rekao slažem se,Konkretno privreda Је ulagala puno truda i 
dobro 1e postigla.

ŽIVKO BABIC

Drug Đavid је u svom izlagan.lu naglasio i upozorio da ova.1 

materi.ial se ne bi zloupotrebio ,zato da se ne da.1u sumarni 

pođatci od strane službi.To da đa.1u interno, ko.1e ne bi 
trebalo publikovati.

2.Da se prihvstt eva.i komplet iz sugesti.la druga Janlića
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Što ве tiće prim.ledbe u vezi rada Sav.iet za urbanizam,mo£i 

da kažem da oni nisu usp.ieli sve da završe,drug Vo.io se 

razbolio pa su te teškoče povečane,ali drug Vo.io će se ove 

dana vratiti i sve će biti uredu.

Stavl.iam na glasan.ie pod tač. 1 i konstatu.iem da se uevajia 

sva dokumentaci.ia.

Ad/2

PRIJEDLOG ODLUKE 0 IZMEJNI ODLUKE 0 PROPISIVANJU MJERA DRU-

ŠTVENE KONTROLE CIJENA.
JOVANOVIĆ DRAGO
Vama ,ie poznato da ,ie na posl.iedn.io.i s.iednici đosta o tome 

diskutovano, te ,1e skinuto s dnevnog reda da bi se proiepitalo, 

da se konsultu.iu neka preduzeća i društveno političke organi- 

zaci.le Opštinsko^ sindikalno vi.ieće i SaoiJalistixki sav#Bf 

naša .ie služba još jednom pokušala da uđe u detal.ie u struktu- 

ru ci.lene koštan.ia.S podatcima raspolažemo ,ako bude potebno 

pročitat ću.Jučer ste dobili materi.lal, u euštini to se evodi 

na prvobitni predlog,male korekci.ie.

2.VII. bila ,1e s.iednica Vi.ieća radnih zajednica i preds.ied- 

ništvo Opštinskog sindikalnog vi.ieća .1e razmatralo pitan.le 

povečan.1a ci.iena hlebu.Durgovi iz Sindikata su bili u predu- 

zeću.Napravljena je jtnformaci.ia.Što se tiče stava Sindikata 

oni se slažu s tim ,ova nužna ob.iektivna situaci.la utiče na 

povečan.1e ci.iena hl.lebu a nisu bili u mogučnosti da uđu u 

iznose.Soci.lalistički s^vez također .1e razmatrao to Ditanrje 

isto su došli do zakl.iučka da je nužno da se poveča.1u ci.iene 

hl.1ebu,samo su imali neke dvi.ie variiante.

Ako se datal.ii sagleda.lu i kad gledamo kalkulaci.lu ,osnovna 

supstanca je sirovina i i brqšna ci.iena ,1e ostala nep»m.1en.1e- 

na,ali drugi troškovi izisku.iu povečan.le ci.1ena.Kada se detal.ii
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razmotre ,!cada је u pitan.iu crni hl.1eb,možda bi trebalo da 

ве nađe kompromis da sp ci.iena poveća na lo din to .ieet 
od 14o na 15o Din.^onačan pri.iedlog bi bio da se kod crnog 

hl.ieba ide na 15o Din ,kod polubi.ielog od 17o na 19o a 
kod bijelog od 2oo na 23o.

Na to su uticale razlice u ci.ienfc troškova u odnosu na prošlu 
godinu.

voda ie bila 0,17 sada 1/5
sviietlo 0,18 0,25
Ugal.i i 
gorivo 2,24 2,23
bruto lioni 
dohotci 17,31 28

prevoz 6,3o 9,5
Troškovi
prodaie 7,51 13

Amor tizaci.ia 0,4o 0,71

Ostali troškovi 11,4o 2o

i t.d.

Upravo to povečan.ie ie uv.ietovalo povečan.ie za toliko hliebu. 

KAJKUT VOJISLAV
Smatram da ie to realno i mi moramo to povečanie prihvatiti.

ŽIVKO BABIC
Stavliam na glasanie povečanie ciiena hliebu i konstatu.iem 

da 1e usvo.ieno večinom glasova sa 2 glasa protiv.

Mislim da eu drugovi dosta sarađivali.Na Sindikatu ,1e vođena 

diskusiia,zauzet 1е iedinstven stav , u Sociialističkom savezu 

i svi su stavoviv bili da se poveča ciiena hliebu.
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Ađ/3

PRIJEDLOG ODLUKE 0 IZGRADNJI ,UPRAVLJANJU,KORIŠĆENJU I ODRŽA- 

VANJU SKLONIŠTA ZA ZAŠTITU I SPASAVANJE STANONIŠTVA I MATERIJAL« 

NIH DOBARA.

ŽIVKO BABIC

Pri.ledlog Odluke ate dobili,ukoliko želite roože Vam drug 

Sretko Vrebac dati neka ob.1ašn.ien.1a.

Želi li tko da govori? ^eželi.Pošto nema diBkutanata,etavl.1am 

na glasan.1e.Konetatu.1em da se -^redlog Odluke iednoglaeno 

usvaja.

Ad/4

PRIJEDLOG ODLUKE 0 IZMJENI ODLUKE 0 KORIŠĆENJU PUTNIČKIH 

AUTOMOBILA I DRUGIH VOZILA.

Stavl.ia se na glasanie i iednoglapno se usva.la.

Ad/5

PRIJEDLOG ODLUKE 0 NAKNADI ZA NEPRIZNATO UZURPIRANO ZEMLJIŠTE 

DRUŠTVENE SVOJINE ZA 1970.GODINU.

OLUJIĆ BOGOLJUB ( Čita Odluku )

Stavlia se na glasanie i iednoglasno usvaia.

Ad/6

a)Pri.1edlog Zakllučka o pregledu Statuta Zavoda za stuđile 

i proiektovan.ie Bania Luka.

Bogol.iub Olu.iič

Usvoien ,1e privremeni statut i dostavlien S*kretari.1atu za 

skupštinske poslove.Upoznat .1e £adnički ssviet, zavedeno ie, 

prim.iedbe .ie usvoiio.Skupština nema primiedbi posliie konsul- 

taciie koie su predložene od stručne službe.

Stavlia se na glasanie i iednoglasno se usvaia.
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b) Prijedlos: R.lešen.ia o raspisivan.iu izbora za izbor šlanova 

^adničkog sav.1eta Zavoda za studi.ie i pro.iektovan.1e Ban.ia 

Luka.

Olu.iić Bogol.lub (čita ) prilaže se zapisniku

Stavl.ia se na glasanie i iednoglasno se usva.ia,

Ad/7

PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 IZMJENI RJEŠENJA 0 IZBORU SUDIJA POROTNIKA 

Stavlia ee na glasan.ie i iednoglasno se usvaia.

Ad/8

PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 IZMJENI RJEŠENJA 0 IMENOVANJU KOMISIJE 
ZA POMOĆ VLASNICIMA SRUŠENIH STAMBENIH ZGRADA.

Stavlia se na glasanie i iednoglasno se usvaia.

Ad/9

PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 OBRAZOVANJU KOMISIJE ZA POVLAČENJE 
GRANIČNE LINIJE IZMEDJU ŠUMA I ŠUMSKOG ZEMLJIŠTA S JEDNE 
STRANE I POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA S DRUGE STRANE.

Stavlia se na glasanie i .iednoglasno usvaia.

Ad Д о
PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 IMENOVANJU PREDSTAVNIKA SKUPŠTINE OPŠTINE 
U t

a) S a v ie t  Zgvoda za medicinsku rehabiliia ciiu.

U Saviet za Medicinsku rehabilitaciiu predlažu se:
O.idanić Dr.Mariian 
Baiić Liubomir 
Gašić Pero

3tavl.ia se na glasanie i iednoglasno se usva.ia.

b)Sav.iet Medicinske škole
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U ^av.let Medicinske škole predlažu se :

Litri6 Ali.la 
Kulenović Dr.Halid

Stavl.la se na glasan.le i .lednoglasno usva.la

c) SaV.1et Centra za stručno obrazovan.ie kadrova.

U Sa.lvet Centra za stručno obrazovan.ie kadrova(Upravna škola) 
Ban.la Lf1ka predlažu se :

Run.io Ignjati.la,
Lesiđ Fran.lo 
Dragišević Branko

Stavl.ia se na glasan.le i .lednoglasno usva.1a.

d) Sav.1et Profesionalnog vatrogasnog voda.

U Savjet profesionalnog vatrogasnog voda predlažu se :
Petrović Veselin 
Maršeta Ostoja

stavl.1a se na glasan.le i .lednoigLasno s e usva.la.

Ad/ 11

PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 POSTAVLJANJU GRAĐEVINSKOG INSPEKCF01A.

^ekiAiĆ'Branka / Slavko,dipl. inž, građPvinsrstva,»koji ,1e već 
u radnom odnosu u organima uprave Skupštine opštine Ban.la 
Luka u građevinsko.1 inspekci.ii, da se postavi za građevinskog 
inspektora .

i
Dizđar Krunoslava »gradevinski tehnićar,sada na dužnosti direk- 
tora preduzeća "Rad" u Kotor Varošu,predlaže se za postavl.1an.ie 
na radno m.lesto građevinskog inspektora u S.opštine.

Oba predloga .lednoglasno se usva.1a.1u.
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Ađ/12
PRIJEDLOZI ZAKLJUČAKA 0 ODOBRENJU STALNIH LOKACIJA ZA IZGRAD- 
NJU OBJEKATA.

a) KREDITNE BANKE 

FADIL MUFTIĆ

Kreditna banka podn.lela ,1e zaht.lev za stalnu lokacilu evo.le 
poslovne zgrade.U predhodnom zaht.ievu nri.ie zeml.iotresa , 
tražila 1е da lo.i se dozvoli izgradnla izmedlu Kra.iine i 
Lovaca.U toku zemllotresa nastala 1e primlena i đonosi ee 
zaht.iev za novu lokacilu za banku.Novi predlog 1е izmedlu 
ulice M.Bursača i Ive Mažara, gd.1e 1e bila bivša Zemallska 
banka ,ko.1a 1е također u ruševnom stanlu.Urbanisti smatralu 
da 1е lokacila pogodna, ,1er ulica M.Bursača završava komplek- 
sno rlešenle.Savlet za urbanizam na 2 sastanka razmatrao 1e 
ovu lokacilu i svi članovi Savleta slažu se sa tim , ali ni.1e 
bio niledno kvorum , s toga predlaže da Skupština opštine 
donese Odluku.S ovim rlešen.iem 1e saglasan Savlet za urbani- 
zam ,kao i Urbanistički zavod.
Za izgrađn.lu Kreditne banke obezbeđena su vlastita sredstva 
4oo miliona dinara i sredstva ko.1a su ostale banke iz Jugosla- 
vi.ie obezbledile u vidu posebnih kredita.Mislim da 1е potrebno 
ovo iskoristiti , da se obezbledi izgradnla ove zgrade.

ŽIVKO BABIĆ

Stavllam na glasan.ie lokacilu Kreditne banke.Konstatulem da 
se priledlog lednoglasno usva.1a.

b) Proširen.1e postolečeg pogona ,,1Ма.1м Ban.ia Luka

Preduzeče ”1 Ма.1м podn.ielo 1е zaht.iev da se dozvoli proširenle 
na postolečo.1 lokacili.Urbanistički zavod ,1e razmatrao zahtlev 
"J* Ма.1а" i smatra da 1e lokacila odgovaraluča, a Spv.let za 
urbanlzam sastalao se i slaže se sa tim ,ali opet ni.1e imao 
kvorum,stoga nredlaže da se ova lokaci.ia prihvati ,.1er ne 
remeti nikakav prostor bilo lokacilu puta ili lokacilu ostalih 
preduzeča.
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FAIL IVICA

Da 11 će ovim proširen.lem biti okrn.len put ,odnosno cesta 
ko.1a treba da se izgradi.

FADIL MUFTIĆ

Ta cesta ide slevernom stranom preduzeća "1 Ма.1и , a on donosi 
zaht.1ev za proširenle do buduće ceste,prema tome ne remeti 
ništa.

ŽIVKO BABIC

Stsvllam na glasanle predlog zakllučka o odobravan.iu proširen.1a 
na poste.1 ебо.1 lokaci.ii pred.”l ^a 1n , te konstatulem da se 
lednoglasno usva.la.

c) Zaht.iev za izgradnlu hale tvornice " Duvana"

Tvornica "Duvan" podn.iela ,1e zahtiev za dobiianie lok^ciie za 
izgradn.iu novog obiekta u poetoiečem krugu.Na osnovu skice 
razmatran ie ova.1 predlo^ i podnesen Savietu za urbanizam.
Sav.iet ie na prošlo.1 siednici ova.1 zahtiev razmotrio i konstatova 
da se to prihvati ier ne remeti koncepcile,te može da se izgradi 
industriiska hala.Saviet za urbanizam predlaže da se ova lokaciia 
prihvati.
ŽIVKO BABIĆ
Stavliam na gls.san.1e lokaci.iu za halu tvornice "Duvan".Konstatuiei 
da se iednoglasno usva.la predležena lokaciia.

ŽIVKO BABIC

Što se tiče pitania ko.1a ie drug Lazar Malešević pokrenuo,sma- 
tram da treba da se da.1e svim odbornicima ođgovor.Da se sekretar 
Skupštine opštine obaveže da u roku od 3 - 4 dana dade odgover 
na sva postavliena pitania.

S.iednica završena lo časova i 35 minuta.

ZAPISNIČAR, PREDSJEAVAJUĆI,
čuković Anita Živko Babić


